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The Prognostic Value of Parathyroid Hormone 
for the Diagnosis of Early Postoperative 
Hypocalcemia after Thyroidectomy
Simakina O.V., Latkina N.V., Kim I.V., Kuznetsov N.S.

Federal Research Centre of Endocrinology, Moscow

Послеоперационная гипокальциемия является наиболее частым осложнением после тиреоидэктомии. Одной из
целей нашего исследования было изучение паратиреоидного гормона (ПТГ) как основного и раннего предиктора
послеоперационной гипокальциемии. В исследование были проспективно включены 140 больных, которым с октя6
бря 2011 по май 2013 г. была выполнена тиреоидэктомия по различным показаниям. 
По результатам согласно логистическому регрессивному анализу уровень ПТГ после операции ниже 10 пг/мл был
основным прогностическим фактором послеоперационной гипокальциемии (p < 0,001). Чувствительность, специ6
фичность, положительная и отрицательная прогностическая ценность ПТГ < 10 пг/мл для прогнозирования после6
операционной гипокальциемии были 71, 99, 97 и 86% соответственно.
Можно сделать вывод, что измерение ПТГ через час и/или на следующие сутки после тиреоидэктомии позволяет
прогнозировать гипокальциемию с высокой чувствительностью и специфичностью. А раннее определение уровня
ПТГ позволяет своевременно назначить препараты кальция и витамина D для предотвращения клинических про6
явлений послеоперационного гипопаратиреоза.
Ключевые слова: паратгормон, послеоперационная гипокальциемия, гипопаратиреоз.

Postoperative hypocalcemia is the most frequent complication after thyroidectomy. One goal of our study
was to investigate the parathyroid hormone (PTH) as the main predictor and early postoperative hypocal6
cemia. The study prospectively included 135 patients who from October 2011 to May 2013 was performed
thyroidectomy. 
According to the results according to logistic regression analysis, postoperative PTH level below 10 pg/ml
was the main predictor of postoperative hypocalcemia (p <0,001). Sensitivity, specificity, positive and neg6
ative predictive value of PTH <10 pg / ml for predicting postoperative hypocalcemia were 71%, 99%, 97%
and 86%, respectively. 
It can be concluded that measurement of PTH after 1 hour, and / or on the following day after thyroidecto6
my hypocalcemia predicts with high sensitivity, specificity. And early detection of PTH allows timely appoint
agents calcium and vitamin D to prevent clinical manifestations of postoperative hypoparathyroidism.
Key words: parathyroid hormone, postoperative hypocalcemia, hypoparathyroidism.
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